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Alp amplia l’skatepark per la bona acollida 
que ha tingut en el primer any de 
funcionament 

També s'hi ha posat il·luminació, per permetre'n l'ús a les 

tardes durant els mesos amb menys claror 

 

L'skatepark d'Alp. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Alp).- La bona acollida que ha tingut l’Skatepark 
d’Alp, que es va posar en marxa fa un any, ha animat l’Ajuntament a ampliar-lo. 
De fet, ha estat una demanda dels mateixos usuaris. L’equipament té una nova 
zona d’street i està més ben connectat amb la vorera, a més de comptar amb 
una petita graderia i d’il·luminació. 

La il·luminació funciona amb polsador, de manera que si no hi ha ningú, 
tampoc hi ha consum. A més, s’ha limitat el seu ús a les deu de la nit per tal de 
garantir el descans dels veïns. 



 

L’skatepark d’Alp. / M.F.C. 

El regidor d’Obres i Serveis de l’Ajuntament d’Alp, Tomàs Pous, ha explicat que 
l’ampliació “consisteix sobretot en un pla i, a més, a la zona del bowl, els 
patinadors tenen una continuïtat quan surten de la pista, amb uns metres per 
poder entrar i sortir millor; també s’ha unit la vorera amb l’skatepark i hem 
utilitzat aquest petit desnivell per fer-hi unes grades”. 

El perfil dels usuaris és molt variat, tant famílies amb infants com joves. Des de 
l’Ajuntament han detectat que l’equipament s’ha convertit en un reclam per 
visitar Alp. De fet, l’skatepark ja ha acollit una competició i la intenció és que se 
n’hi puguin celebrar d’altres. “La idea és portar alguna competició una mica 
important que ens ajudi a donar a conèixer Alp i aquest esport”, ha apuntat 
Pous. 

El regidor també ha assegurat que “estem molt contents, ja que realment a la 
comarca hi havia una mancança d’un equipament així i, de fet, fins i tot han 
vingut andorrans o gent de Manresa, que ha pujat a passar el dia; realment el 
públic és de totes les edats, hi ha moltes famílies amb nens petits”. 

L’ampliació de l’skatepark ha suposat una inversió d’uns 30.000 euros. 

 


